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Like failed bank robbers, the Khazarian Mafia seize hostages in desperate 

bid to avoid justice 

就像失败的银行劫匪一样，高加索可萨突厥撒旦教锡安犹太复国主义阴谋集团黑手党，不顾一切地

劫持人质以逃避正义的制裁 

 

https://benjaminfulford.net/2023/10/16/like-failed-bank-robbers-the-

khazarian-mafia-seize-hostages-in-desperate-bid-to-avoid-justice/ 

 

The events in Israel are in every sense a hostage-taking event by Khazarian 

Mafia criminals seeking to avoid arrest and war crimes tribunals. They are 

also trying to start World War III as their get-out-of-jail-free card. 

They are doomed to fail. 

以色列发生的事件，在各个意义上，都是高加索可萨突厥撒旦教锡安犹太复国主义阴谋集团黑手党

罪犯们，为逃避逮捕和战争罪法庭，而劫持人质的事件。他们还试图将第 3 次世界大战作为他们手

中的一张牌，使他们免于入狱。但是他们注定要失败。 

 

To understand what is really happening though, we need to step back and 

look at the big picture because what is going on is truly biblical. It is 

the end of a multi-thousand-year attempt by a Satanic cult to enslave 

humanity. It is also about the liberation of the Jewish people from 

thousands of years of Babylonian slavery. 

然而，要了解真正发生的事情，我们需要退后一步，总览全局，因为目前正在发生的事情，真的是

某些人把《圣经》当作剧本来演的。有一个撒旦邪教，花了几千年的时间，企图奴役人类，而现在，

这一切已经终结。现在，故事已经演变成，犹太人民从数千年的巴比伦奴隶制中解放出来。 

 

Let us start by pointing out that nowhere in the Bible do they mention the 

Star of David. Calling it that is an insult to the true descendants of 

King David. That is because in Acts 7:43 and Amos 5:26, it is mentioned 

as the star of the sacrificial cult of Molech and Satan, the sworn enemies 

of King David. 

让我们首先指出，《圣经》中没有提到大卫之星。这种称呼是对大卫王真正后裔的侮辱。这是因为

在使徒行传 7:43 和阿莫斯书 5:26 中提到，六芒星其实是大卫王的死对头——摩洛和撒旦的祭祀

之星。 
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Clear evidence we are dealing with an ancient Satanic cult came when 

Turkish police confiscated Torah Scrolls decorated with Satanic Illuminati 

symbolism that were stolen from the 2000-year-old Synagogues of Satan in 

Syria. 

叙利亚有一座 2000 年历史的撒旦犹太会堂，那里曾经有一个装饰有撒旦教光明会象征符号的托拉

卷轴，后来这个卷轴被偷走了。当土耳其警方没收了这个卷轴时，一个明确证据就出现了，证明我

们正在对付一个古老的撒旦邪教。 

 

After investigators carefully unraveled one scroll they discovered a 

picture of a ram’s head inside what appears to be a pentagram. There are 

more Torahs found in Syria in 2018 featuring Satanic symbolism such as the 

demon Baphomet, Illuminati triangles with the all-seeing eye, blood libel, 

serpents, kabbalah hand signs, owls and many other things. It is 

interesting to note, by the way, that the Rockefellers are descended from 

Syrian Jews. 

在调查人员仔细解开一幅卷轴后，他们在一个五角星内发现了一张公羊头的照片。2018年，在叙利

亚发现了更多具有撒旦象征意义的《托拉卷轴》，如恶魔巴普霍姆、具有全视之眼的光明会金字塔

形、血腥祭祀、蛇、卡巴拉手势、猫头鹰和许多其他东西。顺便说一句，有趣的是，洛克菲勒家族

是叙利亚犹太人的后裔。 



 

https://christiansfortruth.com/turkish-police-recover-stolen-jewish-

torah-scrolls-decorated-with-satanic-illuminati-symbology/ 
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This cult takes over societies and forces them to work against the 

interests of their own people. To understand what happened to Western 

Christian society and to the Jews long ago, please watch this 8-minute 

video of a parasitic wasp at work. 

这个邪教接管了社会，迫使那些当权者们违背自己人民的利益。要了解很久以前西方基督教社会和

犹太人发生了什么，请观看以下这段 8 分钟的寄生蜂工作的视频。 

 

The wasps start by taking over the brain of their host by injecting 

pleasure-causing chemicals to make them accept their parasites. The 

parasites then start by enriching their hosts until they are ready to 

subvert them and suck them dry before moving on to another host. 

邪教这种寄生虫，首先通过注射一种引起快感的化学物质，来接管宿主的大脑，使其接受寄生虫。

然后，寄生虫开始富集宿主，直到它们准备颠覆宿主并将其吸干，然后再转移到另一个宿主。 

 

https://www.youtube.com/watch?v=YYJpNLWlp8U&t=80s               

 

It is an exact metaphor for what happened to the United States and many 

other Western countries. 

这很好地隐喻了美国和许多其他西方国家的遭遇。 

https://www.youtube.com/watch?v=YYJpNLWlp8U&t=80s


 

When I first asked Asian Secret Societies to help liberate the West I told 

them “You would never have surpassed us (in GDP) if we had not become 

infected by these parasites.” They were warned they were being groomed as 

the next host. 

当我第一次请求亚洲秘密社团帮助解放西方国家时，我告诉他们：“如果我们没有被这些邪教寄生虫

感染的话，你们亚洲人（在 GDP 方面）永远不会超过我们。”我们警告他们说，你们亚洲正在被培养

成为下一个宿主。 

 

Polish intelligence provides us with a good case study from S. Wysocki’s 

book “Jews in the history of Poland” of how a society is subverted. 

波兰情报部门向我们推荐了《波兰历史上的犹太人》这本书，书中讲述了关于社会如何被颠覆的内

容，这是一个很好的案例研究。 

 

The carving out of the Jewish state from Polish lands was proposed by, 

among others, Jakub Frank already in the 18th century. “Brothers and fellow 

believers! We need the country to become our kingdom (…). Try to remove 

Poles little by little from all the more important positions and 

concentrate all threads of social power in our hands. Everything that 

belongs to Christians should become our property, The Israeli union will 

provide you with the necessary means for this. In order to carry out the 

plan to wrest Galicia decisively from the Christians, all our rich people 

have signed up for considerable sums. Baron Hirsch will give, the 

Rothschilds, the Bleichreds and the Mendelsons and others will give (…).

”  

雅各布·弗兰克等人，早在 1700 年代，就提出了将犹太国家从波兰土地上分割出来的建议：“兄弟们！

信徒们！我们需要国家成为我们的王国（…）。我们要设法一点一点地把波兰人从所有更重要的职

位上赶走，把社会力量的所有资源集中在我们手中。所有属于基督徒的东西都应该成为我们的财产，

以色列联盟将为你们提供必要的手段。为了果断地执行从基督徒手中夺取加利西亚的计划，我们所

有的富人都捐献了一笔可观的款项。赫希男爵将捐献、罗斯柴尔德家族将捐献、布莱切德家族和门

德尔松家族以及其他人将捐献（…）。” 

 

The other thing to understand is they are willing to take many centuries 

if necessary to take over a society in order to prevent their host from 

realizing what is going on. 

另一件需要理解的事情是，如果有必要，他们愿意花几个世纪的时间，来接管一个社会，以防止他

们的宿主意识到正在发生的事情。 

 



The recent pandemic and vaccine crimes, for example, were planned for more 

than a century in advance. It started with the Rockefellers taking over 

the medical associations back in the 19th century. There was also a report 

describing the planned pandemic by the Rockefeller-controlled World Bank 

in 1975. 

例如，近年的疫情大流行和疫苗犯罪，是一个多世纪之前就策划好的。这个阴谋最早开始于 1800

年代洛克菲勒家族接管医学协会。还有另外一份报告，描述了洛克菲勒家族控制的世界银行，在

1975 年计划的疫情大流行。 

 

What is now happening in Israel, Gaza and elsewhere has been planned for 

at least a century. Freemason Albert Pike wrote this BEFORE WWI: 

目前在以色列、加沙和其他地方发生的事情，已经计划了至少一个世纪。共济会会员阿尔伯特·派克

在二战前写道： 

 

The Third World War must be fomented by taking advantage of the differences

…between the political Zionists and the leaders of the Islamic World. The 

war must be conducted in such a way that Islam (the Moslem Arabic World) 

and political Zionism (the State of Israel) mutually destroy each other…

.We shall…provoke a formidable social cataclysm…Then everywhere, the 

citizens…will exterminate those destroyers of civilization, and the 

multitude, disillusioned with Christianity,…will receive the true light 

through the universal manifestation of the pure doctrine of Lucifer. 

第三次世界大战，必须利用政治犹太复国主义者和伊斯兰世界领导人之间的分歧，来进行煽动。战

争必须以这样一种方式进行，那就是：伊斯兰教（穆斯林-阿拉伯世界）和政治犹太复国主义（以色

列国）相互毁灭……我们将……挑起一场可怕的社会灾难……然后，在任何地方，公民……都将灭

绝那些文明的破坏者，…将通过路西法纯粹教义的普遍显现而获得真正的光。 
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So the events in Gaza, the mass murder via vaccination, the huge influx 

of military-aged male migrants into the West, the collapse of social order 

in the US, etc. are all part of a long-term plan to enslave humanity. 

因此，今天在加沙发生的事件、通过疫苗接种进行的大规模谋杀、大量军龄男性移民涌入西方国家

、美国社会秩序崩溃等，其实都是一个长期计划的一部分，目的是奴役人类。 
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That plan is now failing because the people are waking up. They know there 

is no American Government, nor any other Western government. There is only 

the Khazarian Mafia and the world governments they control. 

但是，这个计划现在失败了，因为人民大众正在觉醒。他们知道，其实根本就没有什么美国政府，

根本就没有其他任何西方政府。只有高加索可萨突厥撒旦教锡安犹太复国主义阴谋集团黑手党控制

的世界政府。 

 

https://truthsocial.com/users/austerewyatt1/statuses/111218956310026713 

 

This is definitely coming to an end. High-level intelligence agency 

officials from Mossad, MI6, the P3 Freemasons, etc. have reached an 

agreement to prevent the planned World War III with pinpoint assassinations 

and arrests of top Satanists. People like Klaus Schwab Rothschild, David 

Rockefeller Jr. Bill Gates are merely the public faces of secret 

controllers. It is those secret controllers, whose names we are withholding 

for operational security reasons, who are being targeted along with their 

Bill Gates-type frontmen.  

这一切注定要结束。来自以色列摩萨德、英国军情六处、意大利 P3共济会等情报机构的高级官员，

已经达成协议，通过精确暗杀和逮捕顶级撒旦教徒，来阻止计划中的第 3 次世界大战。像克劳斯·施

瓦布·罗斯柴尔德、小大卫·洛克菲勒和比尔·盖茨这样的人，只是一些用来出现在公开场合的前台特

工。出于行动安全原因，那些幕后真正的秘密控制者们的名字，我们在这里暂时不去提起他们。但

是，他们将会和比尔·盖茨等前台人物一起成为目标。 
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https://truthsocial.com/users/austerewyatt1/statuses/111218956310026713


This is being said publicly as well. Russian President Vladimir Putin 

called Schwab a “globalist terrorist” who is holding humanity hostage. In 

a speech in Sochi, he warned that the days of this elite were numbered. 

Putin believes that globalists, including Schwab, are “legitimate military 

targets” because they are trying to illegally seize power. 

针对他们的暗杀和逮捕行动，现在也是公开的。俄罗斯总统弗拉基米尔·普京称，克劳斯·施瓦布是“

全球主义恐怖分子”，他将人类作为人质。在索契的一次演讲中，他警告说，这些权贵社会精英的日

子不多了。普京认为，包括克劳斯·施瓦布在内的全球主义者，是“合法的军事目标”，因为他们试图

非法夺取政权。 

 

Schwab, of course, is freaking out. His World Economic Forum is calling 

on world governments to make the viewing or sharing of alternative media 

online a ‘criminal offense’. 

克劳斯·施瓦布当然吓坏了。他的世界经济论坛，呼吁世界各国政府，将在线观看或分享互联网自媒

体，定为“刑事犯罪”。 

007 

 

 

                  007                             007A 

 

 

 

A memo issued by the WEF calls on its Young Global Leaders to lay the 

foundations for coercing the public into trusting the mainstream media 

again. Part of that coercion includes criminalizing the consumption of 

non-mainstream sources. 

世界经济论坛发布的一份备忘录，呼吁其全球青年领导人，为强迫公众再次信任主流媒体奠定基础

。这种胁迫的一部分内容包括，将消费非主流信息来源定为犯罪。 

 



(https://www.weforum.org/agenda/2023/10/news-media-literacy-trust-ai/)  

 

In other words, they have lost the ability to control the world narrative 

and know this means their doom. 

换句话说，他们已经失去了控制世界叙事的能力，知道这意味着他们的末日。 

 

The events in Israel are also to distract from KM’s defeats on all fronts. 

以色列的事件，也是为了将公众的注意力，从高加索可萨突厥撒旦教锡安犹太复国主义阴谋集团黑

手党在各条战线的失败上，转移开。 

 

Hunter is out of the news 

这下新闻中再也不会喋喋不休亨特·拜登的笔记本电脑了 

 

Border is out of the news 

这下新闻中再也不会喋喋不休大规模移民冲击美国边境了 

 

Ukraine is out of the news 

这下新闻中再也不会喋喋不休乌克兰战争了 

 

Speaker drama out of the news 

这下新闻中再也不会喋喋不休美国参众两院议长按照剧本来演戏了 

 

Biden Crime Family is out of the news 

这下新闻中再也不会喋喋不休拜登犯罪家族了 

 

Worldwide illegal immigrant invasion is out of the news 

这下新闻中再也不会喋喋不休全球非法移民入侵了 

 

Horrible economy is out of the news 

这下新闻中再也不会喋喋不休可怕的经济情况了 

 

NOW DO YOU GET IT? 

现在你明白了吗？ 

 

Another point to mention is that we contacted Japanese diplomats and 

Israeli citizens who are actually in Israel and they agree that most of 

what we are seeing in the news is fake and is being orchestrated from 

outside of Israel. 

需要提及的另一点是，我们联系了现在就在以色列的日本外交官和以色列公民，他们一致认为，我

们在新闻中看到的大部分内容都是假的，是由以色列境外捏造的。 

 

https://www.weforum.org/agenda/2023/10/news-media-literacy-trust-ai/


Here is what a Mossad source had to say: “The Israeli-Gaza situation is on 

hold….There must be a lot of high-level negotiations taking place outside 

the country as you said, this Op is being run from outside Israel.”  

以下是以色列摩萨德的一位消息来源所说的：“以色列-加沙局势现在正在被冻结和搁置……正如你

所说，肯定有很多高层谈判在国外进行，这场冲突是在以色列境外策划的。” 

 

Here is some of the evidence we are dealing with a massive BS storm: 

以下是一些证据，证明我们正在面对一场大规模假新闻风暴： 

 

Israeli Crime Minister Benjamin Netanyahu proclaimed “Hamas terrorists 

bound, burned, and executed children…“They are savages. Hamas is ISIS,” 

以色列犯罪总理本雅明·内塔尼亚胡宣称：“哈马斯恐怖分子捆绑、焚烧并处决儿童……”他们是野蛮

人。哈马斯是“伊斯兰国”。 

 

In case you didn’t know, ISIS stands for Israeli Satanic Intelligence 

Service; not to be confused with the Jewish Mossad. 

如果你不知道的话，“ISIS”这个缩写，代表的是以色列撒旦教情报局；不要与犹太人的摩萨德混淆

。 

 

https://www.jpost.com/middle-east/article-767627 

 

Next Israel ’s President Herzog says: “Not Since the Holocaust [burnt 

offering to Satan] Have so Many Jews Been Killed in One Day” 

下一任以色列总统赫尔佐格表示：“自从大屠杀（向撒旦献上的活人献祭）以来，从未有这么多犹太

人在一天内被杀害。” 

 

Then Israel’s Minister of Defense Yaov Gallant, told troops massing for a 

ground invasion of the Gaza Strip “We have abolished all the rules of war. 

Our soldiers will not be held responsible for anything. There will be no 

military courts.” Even Adolph Hitler didn’t go that far . . . . 

当时的以色列国防部长亚欧夫·加兰特，告诉集结起来准备对加沙地带进行地面入侵的部队说：“我

们已经废除了所有的交战规则。我们的士兵不用对任何事情负责。不会有军事法庭。”就连阿道夫·

希特勒也没有走那么远。 

 

No wonder a sign that says “Israeli gov’t putting Hitler to shame” was 

spotted among anti-Israel protestors. 

https://www.jpost.com/middle-east/article-767627


难怪在反以色列抗议者中，一块牌子上写道：“以色列政府让希特勒都自愧不如。” 

 

 

《以色列政府让希特勒都自愧不如》008 

 

Video Player 

00:00 
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The KM hypocrisy is now out there for all to see. In case there is a 

misunderstanding, when Russia does it to Ukraine, it’s a war crime. But 

when Israel does it to Gaza, it’s all okay? Nothing to see here folks. Just 

the Satanic KM at work. 

高加索可萨突厥撒旦教锡安犹太复国主义阴谋集团黑手党的虚伪，现在是有目共睹的。当俄罗斯对

乌克兰这样做时，这就是战争罪。但当以色列对加沙这样做时，这一切都说的过去吗？伙计们，这

里没什么可看的。只是高加索可萨突厥撒旦教锡安犹太复国主义阴谋集团黑手党在工作。 

 

The Corporate propaganda media has also lost all restraint. The New York 

Times posted a photo of a “crucified child” to justify killing Palestinian 

children! This was instantly debunked: Look at the American/Canadian 

electrical outlet in the image. 

企业宣传媒体也失去了所有的克制，开始歇斯底里、胡言乱语。《纽约时报》贴出一张“被钉十字架

的孩子”的照片，为以色列士兵杀害巴勒斯坦儿童辩护！这一点立即就被揭穿了：看看图片中的美国

/加麻大电源插座。 
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Also, CNN journalist Sara Sinder who announced on air that “babies and 

toddlers were found with their heads decapitated” has now apologized for 

spreading false information. 

此外，美国有线电视新闻网记者萨拉·辛德，在广播中宣布：“发现婴儿和学步儿童被斩首”，而现在，

她正在为传播虚假消息而道歉。 

 

In another example, a fake photo of the “horrors of Hamas” made by 

artificial intelligence, shared by American columnist Ben Shapiro and the 

PM of Israel himself, originally showed a dog. 

在另一个例子中，美国专栏作家本·夏皮罗和以色列总理本人，分享了一张“哈马斯造成的恐怖”的照

片，结果事实证明，这张照片是由人工智能修改的。原版照片显示的是一只狗。 
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We also see a fake video of people supposedly trying to break into Israel 

on the Lebanese-Israeli border. 

我们还看到一段假视频，据称有人试图在黎巴嫩-以色列边境闯入以色列。 

 

Video Player 

00:00 

00:11 



 

In another fake, Ursula von der Leyen of the EU rushed to a “bomb shelter 

in Israel” as part of fear porn being staged for the sheeple. 

在另一个骗局中，欧盟的乌尔苏拉·冯德莱恩冲向“以色列的防空洞”，作为为这只牧羊犬上演的恐惧

色情片的一部分。 

 

Video Player 

00:00 
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The thing is, like we mentioned last week, the KM have cried wolf so often 

that nobody believes them anymore. 

问题是，正如我们上周提到的，高加索可萨突厥撒旦教锡安犹太复国主义阴谋集团黑手党经常喊狼

来了，以至于没有人再相信他们了。 

 

A poll by the Jerusalem Post shows 86% of Israelis blame the government 

for the Hamas massacre and say Netanyahu must resign. 

《耶路撒冷邮报》的一项民意调查显示，86%的以色列人将哈马斯大屠杀归咎于以色列政府，并表

示内塔尼亚胡必须辞职。 

 

https://www.jpost.com/israel-news/article-767880 

 

“We know that Egypt has warned the Israelis three days prior that an event 

like this could happen,” Michael McCaul, the chair of the US House Foreign 

Affairs Committee said. 

美国众议院外交事务委员会主席迈克尔·麦考尔表示：“埃及在三天前就警告以色列人，可能会发生

这场事件。” 

 

Now it has been confirmed Netanyahu ordered the Israeli military to STAND 

DOWN for 7 HOURS during the Hamas invasion. 

现在已经证实，内塔尼亚胡命令以色列军队在哈马斯入侵期间停火 7 小时。 

 

https://twitter.com/LaurenWitzkeDE/status/1713344613409313003?ref_src=tw

src%5Etfw%7Ctwcamp%5Etweetembed%7Ctwterm%5E1713344613409313003%7Ctwgr%5E

e775bc1e60cecb94206248f78153bd9ca4ab430b%7Ctwcon%5Es1_&ref_url=https%3A%

2F%2Fwww.rumormillnews.com%2Fcgi-bin%2Fforum.cgi%3Fread%3D230807 

 

The Israeli military knows that these attempts to provoke a war with Israel

’s neighbors would be suicidal. Israel would be in big trouble in the event 

of a Middle East war. Its 170,000 active soldiers would face about 1.6 

million soldiers from Gaza, the West Bank, Lebanon, Syria, Egypt and Iran. 

https://www.jpost.com/israel-news/article-767880
https://twitter.com/LaurenWitzkeDE/status/1713344613409313003?ref_src=twsrc%5Etfw%7Ctwcamp%5Etweetembed%7Ctwterm%5E1713344613409313003%7Ctwgr%5Ee775bc1e60cecb94206248f78153bd9ca4ab430b%7Ctwcon%5Es1_&ref_url=https%3A%2F%2Fwww.rumormillnews.com%2Fcgi-bin%2Fforum.cgi%3Fread%3D230807
https://twitter.com/LaurenWitzkeDE/status/1713344613409313003?ref_src=twsrc%5Etfw%7Ctwcamp%5Etweetembed%7Ctwterm%5E1713344613409313003%7Ctwgr%5Ee775bc1e60cecb94206248f78153bd9ca4ab430b%7Ctwcon%5Es1_&ref_url=https%3A%2F%2Fwww.rumormillnews.com%2Fcgi-bin%2Fforum.cgi%3Fread%3D230807
https://twitter.com/LaurenWitzkeDE/status/1713344613409313003?ref_src=twsrc%5Etfw%7Ctwcamp%5Etweetembed%7Ctwterm%5E1713344613409313003%7Ctwgr%5Ee775bc1e60cecb94206248f78153bd9ca4ab430b%7Ctwcon%5Es1_&ref_url=https%3A%2F%2Fwww.rumormillnews.com%2Fcgi-bin%2Fforum.cgi%3Fread%3D230807
https://twitter.com/LaurenWitzkeDE/status/1713344613409313003?ref_src=twsrc%5Etfw%7Ctwcamp%5Etweetembed%7Ctwterm%5E1713344613409313003%7Ctwgr%5Ee775bc1e60cecb94206248f78153bd9ca4ab430b%7Ctwcon%5Es1_&ref_url=https%3A%2F%2Fwww.rumormillnews.com%2Fcgi-bin%2Fforum.cgi%3Fread%3D230807


以色列军方知道，这些挑起与以色列邻国战争的企图，将是自杀。如果发生中东战争，以色列将陷

入大麻烦。以色列 17万现役士兵，将面对来自加沙、约旦河西岸、黎巴嫩、叙利亚、埃及和伊朗的

约 160 万士兵。 

 

https://m.vk.com/wall628205900_31112 

 

Fortunately for Israel, its’ neighbors are not buying into the KM lying 

psychodrama. Even Hezbollah, Hamas ’s closest ally, has not made any 

attempts to “open a second front.” 

幸运的是，以色列的邻国，并没有相信高加索可萨突厥撒旦教锡安犹太复国主义阴谋集团黑手党撒

谎的，心理剧。即使是哈马斯最亲密的盟友真主党，也没有试图“开辟第二条战线”。 

 

Instead, the Jews are going to finally take long-overdue revenge on their 

Satanic overlords. Pulitzer Prize-winning veteran US investigative 

journalist Seymour Hersh citing an unnamed “veteran of Israel’s national 

security apparatus with inside knowledge” says “Netanyahu “is finished. He 

is a walking dead man. He will stay in office only until the shooting 

stops… Maybe another month or two.” 

相反，犹太人将最终对他们的撒旦教领主进行迟到的报复。普利策奖获得者、资深美国调查记者西

摩·赫什，援引一位不愿透露姓名的“以色列国家安全机构知情人士”的话称：“内塔尼亚胡完蛋了。他

现在活着，就跟死了没有两样。在停火之前，他只能待在办公室里……交火也许会持续一两个月。” 

 

This is up on US President Donald Trump’s Truth Social:  

这取决于美国总统唐纳德·川普的“真相社交媒体”： 

 

Bibi Netanyahu is the Operational Head of the Khazarian Mafia. 

哔哔叨的内塔尼亚胡，是高加索可萨突厥撒旦教锡安犹太复国主义阴谋集团黑手党的行动负责人。 

 

The Khazarian Mafia (KM) is a worldwide Organized Crime Syndicate that has 

deeply infiltrated and hijacked the political institutions of the United 

States of America. 

高加索可萨突厥撒旦教锡安犹太复国主义阴谋集团黑手党，是一个世界性的有组织犯罪集团，深入

渗透并劫持了美利坚合众国的政治机构。 

 

https://truthsocial.com/users/austerewyatt1/statuses/111218956310026713 

 

Our own Mossad sources say the original Netanyahu is long gone and that 

his avatar and those controlling it will be gone “very soon.” 

https://m.vk.com/wall628205900_31112
https://truthsocial.com/users/austerewyatt1/statuses/111218956310026713


我们自己的以色列摩萨德消息来源说，内塔尼亚胡的本人真身早已不复存在，他的阿凡达替身和控

制它的人，将“很快”消失。 

 

We are hearing the Joe Biden presidential avatar and its’ controllers are 

also on their way out “within a month,” according to CIA sources. 

根据美国中央情报局的消息来源透露，我们听说乔·拜登总统的阿凡达替身及其控制者，也将在“一

个月内”离开。 

 

The other thing we need to be reminded of is that the Ukrainian war has 

ended in total defeat for the KM. There are now mass surrenders of 

Ukrainian troops as the plan to create greater Khazaria implodes. 

我们需要提醒的另一件事是，乌克兰战争，已经以高加索可萨突厥撒旦教锡安犹太复国主义阴谋集

团黑手党的彻底失败，而告终。随着创建更大的“可萨汗国”的计划最终破灭，乌克兰军队现在正在

大规模投降。 

 

https://bnn.network/world/ukraine/ukrainian-military-group-surrenders-

amidst-ongoing-conflict-a-detailed-insight/ 

 

Now Oleksii Mykolaiovych Arestovych. former officer of the Chief 

Directorate of Intelligence of Ukraine admits “The national idea of Ukraine 

is built on lies.” 

现在，前乌克兰情报总局官员，奥列克西·迈克来奥夫维奇·阿瑞斯托夫维奇承认：“乌克兰的国家观

念是建立在谎言之上的。” 

 

Video Player 
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This map by the way, shows what the KM had planned for Russia. They should 

have learned from Hitler and Napoleon not to mess with Russia. 

顺便说一句，以下这张地图，显示了高加索可萨突厥撒旦教锡安犹太复国主义阴谋集团黑手党对俄

罗斯的计划。他们应该向希特勒和拿破仑学习，不要招惹俄罗斯。 
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The American people have now stopped financing these lies. As Colonel 

Douglas MacGregor says of the large popular movement he heads: “We are 

tired of listening to this business about Republicans and Democrats. We 

are tired of the uni party. We are bringing together Americans who share 

our larger traditional values such as fact-based news, God, country and 



family. We want to end these pointless interventions overseas and restore 

the rule of law. We are indulging criminals and it is destroying our 

society.” 

美国人民现在已经停止资助这些谎言了。正如道格拉斯·迈克格雷格上校在谈到他领导的大规模民众

运动时所说的：“我们厌倦了听共和党人和民主党人谈论这件事。我们厌倦了统一党。我们正在把那

些与我们有着更大传统价值观的美国人聚集在一起，比如基于事实的新闻、上帝、国家和家庭。我

们想结束这些毫无意义的海外干预，恢复法治。我们现在正在纵容罪犯，这正在摧毁我们的社会。” 

 

The US military has your back Colonel. 

美军支持你，上校。 

 

So do the United Auto Workers. On Wednesday they shut down Ford’s (F.N) 

biggest plant globally, halting production of lucrative pickup trucks with 

little warning in blow to Ford that could quickly undermine the automaker

’s full-year profits. 

汽车工人联合会也是如此。周三，他们关闭了福特全球最大的工厂，停止了利润丰厚的皮卡车的生

产，几乎没有对福特公司事先警告，这可能会迅速损害福特公司的全年利润。 

 

https://www.reuters.com/business/autos-transportation/uaw-workers-fords-

kentucky-truck-plant-strike-2023-10-11/ 

 

They are fighting against the theft by the KM of hard-working Americans’ 

money. In the past four years, car companies’ profits were up 65% while 

autoworkers’ pay failed to keep up with inflation and rose only 6%. GM CEO 

Mary Barra made nearly 29 million U.S. dollars in 2022, 362 times the 

median GM employee’s paycheck. “There is a feeling that the system is 

fundamentally unfair to the workforce that is doing all the hard work,” 

Harry Katz, a professor of collective bargaining at Cornell University, 

told CBS News. 

辛勤工作挣钱的美国人，正在与高加索可萨突厥撒旦教锡安犹太复国主义阴谋集团黑手党小偷作斗

争。在过去的四年里，汽车公司的利润增长了 65%，而汽车工人的工资却只增长了 6%，跟不上通货

膨胀。通用汽车首席执行官玛丽·巴拉在 2022 年赚了近 2900 万美元，是通用汽车员工工资中位数

的 362 倍。康奈尔大学集体谈判教授哈里·卡茨，在接受哥伦比亚广播公司新闻采访时表示：“有一

种感觉是，这个制度对从事所有艰苦工作的劳动力根本不公平。” 

 

https://english.news.cn/20231010/e12b4a14154b4cdaabd5c8967e832eae/c.html 

 

https://english.news.cn/20231010/e12b4a14154b4cdaabd5c8967e832eae/c.html


The KM debt slavery system is crashing. Major US banks are continuing to 

close branches across the US, Bank of America axed 21 branches in the 

first week of October, Wells Fargo shuttered 15, while US Bank and Chase 

reported closing nine and three respectively. In total, some 54 locations 

had either closed or were scheduled to close in JUST ONE WEEK between 

October 1 and October 7. 

高加索可萨突厥撒旦教锡安犹太复国主义阴谋集团黑手党的债务奴役制度，正在崩溃。美国各大银

行继续关闭美国各地的分行，美利坚大陆银行，在 2023 年 10 月的第一周，就砍掉了 21 家分行；

富国银行关闭了 15 家分行，而美国银行和大通银行分别关闭了 9 家和 3 家分行。在 2023 年 10 月

1 日至 10 月 7 日的短短一周内，总共有约 54 家分行已经关闭或正在计划关闭。 

 

The pharmacidical industry is also imploding. Only 2 percent of Americans 

have taken the new “Covid” vaccine. Pfizer stock has hit a 10-year low and 

it is a good bet that the company will soon cease to exist while its 

managers are sent to jail for war crimes.  

制药行业也在崩溃。只有 2%的美国人接种了新的“新冠”疫苗。辉瑞公司的股价已创下 10 年来的新

低，该公司很可能会很快倒闭，而其经理将因战争罪入狱。 
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Secret documents obtained by the Russian military clearly reveal a paper 

trail linking the Doherty Institute in Australia to Ukrainian biological 

weapons laboratories. 

俄罗斯军方获得的秘密文件，清楚地揭示了一条法庭证据线索，将澳大利亚多尔蒂研究所与乌克兰

生物武器实验室联系起来。 

 

An official new study out of Japan has concluded that all Covid variants 

were engineered in biolabs and intentionally released into the public. 

日本官方的一项最新研究得出结论，所有新冠肺炎变异株，都是在生物实验室中设计的，并故意向

公众传播。 

 

https://thepeoplesvoice.tv/japan-releases-evidence-that-all-covid-

variants-were-engineered-in-biolabs/ 

 

https://thepeoplesvoice.tv/japan-releases-evidence-that-all-covid-variants-were-engineered-in-biolabs/
https://thepeoplesvoice.tv/japan-releases-evidence-that-all-covid-variants-were-engineered-in-biolabs/
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Japanese police are now investigating war crimes by the Ministry of Health 

and Welfare, the Pharmacidical corporations and their KM controllers. The 

same is happening in the UK. War crimes trials are a certainty now. 

日本警方目前正在调查厚生劳动省、制药公司、及其高加索可萨突厥撒旦教锡安犹太复国主义阴谋

集团黑手党控制者的战争罪行。同样的情况也发生在英国。战争罪审判现在是板上钉钉的事。 

 

Of course, the KM will not go quietly into the night. There are secret 

armies of hundreds of thousands of military aged males standing by to 

wreak havoc in the US and Europe. ISIS has a huge presence in Venezuela 

and many Venezuelans crossing the wide open US border are actually ISIS 

militants.  

当然，高加索可萨突厥撒旦教锡安犹太复国主义阴谋集团黑手党不会坐以待毙。有数十万军龄男性

组成的秘密军队，随时准备在美国和欧洲肆虐。“伊斯兰国”在委内瑞拉有着巨大的影响力，许多穿

越美国边境的委内瑞拉人，实际上是 ISIS 武装分子。 

 

https://www.ammoland.com/2023/10/atf-warns-texas-ffls-about-dangerous-

cartel-activities-next-60-days/#axzz8FrJrPddb 

 

A British army veteran says mysterious UN-supplied containers are being 

supplied to migrant hotels around the UK.  

一名英国退伍军人表示，联合国提供的神秘集装箱，正被供应给英国各地的移民酒店。 
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Now the fake rubber-masked KM Pope Francis is also pushing for mayhem by 

saying Israel has a right to defend itself. What he fails to mention is 

https://www.ammoland.com/2023/10/atf-warns-texas-ffls-about-dangerous-cartel-activities-next-60-days/#axzz8FrJrPddb
https://www.ammoland.com/2023/10/atf-warns-texas-ffls-about-dangerous-cartel-activities-next-60-days/#axzz8FrJrPddb


that Israel needs to defend itself from Satanists not from its’ Arab 

neighbors. . 

现在，高加索可萨突厥撒旦教锡安犹太复国主义阴谋集团黑手党手下，戴着假橡胶面具的教皇弗朗

西斯，也在制造混乱，他说，以色列有权自卫。他没有提到的是，以色列需要保护自己免受撒旦教

徒的攻击，而不是来自其“阿拉伯邻国”。 

 

https://www.reuters.com/world/pope-urges-release-all-hamas-hostages-

concerned-by-gaza-siege-2023-10-11/ 

 

Now the Christians are fighting back. Archbishop Carlo Vigano has called 

out the fake Pope’s heretical Papacy and the infiltration of the Authentic 

Catholic Church by the Deep State Freemasons who plan to separate into a 

“New Church” to go with its’ New World Order. They have completely gone 

against all of the moral teachings and are now allowing the marriage of “

sodomites” as well as keeping their pedophiles from prosecution. 

现在基督徒正在反击。大主教卡洛·维加诺已经公开叫嚷教皇的异端教皇身份，以及深层国家派系共

济会，对真正的天主教会的渗透，他们计划分裂成一个“新教会”，以配合其“新世界秩序”。他们完全

违背了所有的道德教义，现在允许“鸡奸”结婚，并阻止恋童癖者被起诉。 

 

https://www.rumormillnews.com/cgi-bin/forum.cgi?read=230832 

 

Meanwhile, as the West struggles with its’ Satanic infestation, the rest 

of the world is leaving them eating dust by, among other things, starting 

the hydrogen age of virtually free energy. 

与此同时，当西方在跟“撒旦教的侵扰”作斗争之际，世界其他地区，开始在几乎是自由能源的氢能

源上一骑绝尘，让西方国家吃灰。 

 

India and Saudi Arabia have signed a Memorandum of Understanding (MoU) for 

grid interconnections, green/clean hydrogen, and the supply chain for the 

same. 

印度和沙特阿拉伯签署了一份关于电网互联、绿色/清洁氢气及其供应链的谅解备忘录。 

 

https://www.business-standard.com/economy/news/india-saudi-arabia-sign-

mou-on-grid-connection-and-green-hydrogen-123100800769_1.html 

 

China has just launched the hydrogen fuel cell power demonstration 

ship Sanxia Qingzhou 1 (Three Gorges Hydrogen Boat No 1) completed its 

maiden voyage 

中国刚刚下水的氢燃料电池动力示范船“三峡青州 1 号”完成首航。 

 

https://www.reuters.com/world/pope-urges-release-all-hamas-hostages-concerned-by-gaza-siege-2023-10-11/
https://www.reuters.com/world/pope-urges-release-all-hamas-hostages-concerned-by-gaza-siege-2023-10-11/
https://www.rumormillnews.com/cgi-bin/forum.cgi?read=230832
https://www.business-standard.com/economy/news/india-saudi-arabia-sign-mou-on-grid-connection-and-green-hydrogen-123100800769_1.html
https://www.business-standard.com/economy/news/india-saudi-arabia-sign-mou-on-grid-connection-and-green-hydrogen-123100800769_1.html


Most of the world is getting in on the action by attending China’s Belt 

and Road Forum this week, 

本周，世界上大多数国家都参加了中国的“一带一路”论坛， 

 

So unless the West removes its Satanic parasites, it is only a matter of 

time before we all report to Chinese bosses. 

因此，除非西方国家清除撒旦教寄生虫，否则我们所有人都得听命于中国老板，只是时间问题。 

 


